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                REPUBLIKA HRVATSKA 
BJELOVARSKO-BILOGORSKA ŽUPANIJA 
                         GRAD ČAZMA 
                      GRADSKO VIJEĆE 

 
KLASA: 021-05/13-01-2 
URBROJ: 2110-01-03/13-7 
Čazma, 17.12.2013.     
 
                                                  
                                                        Z  A  P  I  S  N  I  K   

o radu 4.  sjednice Gradskog vijeća Grada Čazme 
održane 17.12.2013. godine, s početkom u 9,00 sati 

u Gradskoj vijećnici u Čazmi, K. Tomislava 1. 
 

 
             NAZOČNI:                                                  IZOČNI 
      1.   Nedeljka   Bačani                                    1. Franjo Milčić                                 

2.   Nevio       Birt                                       
3.   Rudolf      Duž  
4.   Stjepan     Gomerčić                                
5.   Marijan    Habijančić 
5.   Branko     Kupsjak  
7.   Darko       Kajfeš 
8.   Andrea     Prugovečki  Klepac 
9. Antun       Mesar 
10. Nikolina   Perčec 

      11. Vinko       Ravlić 
      12. Željko      Sinković 
      13. Danijela   Šajtar 
      14. Ivana       Žugaj 
     

 
           Sjednici su prisustvovali: 
   
  1. Dinko      Pirak  ,gradonačelnik, 
  2. Snježana  Dončević, zamjenica  gradonačelnika 
  3. Drago      Magdić, pročelnik  Upravnog odjela za proračun i komunalno gospodarstvo, 
  4. Jadranka  Paranos,  pročelnik-tajnik, 
  5. Elvira      Babić Marković, pročelnica Upravnog  odjela za društvene djelatnosti i unut.nad, 
  6. Ivan         Beljan, direktor “Komunalija”d.o.o. 
  7. Željko      Kralj, ravnatelj Srednje škole Čazma, 
  8. Ana   Marija  Sever, predsjednica Savjeta mladih, 
       Sjednici su prisustvovali rukovodioci službi i ustanova koje se financiraju iz proračuna . 
       -predstavnici medija 
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   Predsjednica vijeća pozdravila je nazočne i konstatirala da sjednici od 15 vijećnika prisustvuje 
14 vijećnika i da vijeće može donositi pravovaljane akte. 
    Jednoglasno bez primjedbi usvojen je zapisnik sa 3 . sjednice Gradskog vijeća. 
      
   Predsjednica vijeća upoznaje nazočne vijećnike sa dnevnim redom .  
    
                                  Jednoglasno usvojen je dnevni  red  kao u sazivu 
 

D N E V N I       R E D 
 
1 .  Aktualni sat (informacije, upiti i prijedlozi) 
     -Informacija o stanju Srednje škole Čazma. 
2. Razmatranje prijedloga i usvajanje II Odluke  o izmjenama i dopunama  Proračuna Grada Čazme 
    za 2013 .g.  
    Izvjestitelj: Drago Magdić ,pročelnik Upravnog odjela za proračun i komunalno gospodarstvo. 
3. Razmatranje prijedloga i usvajanje II. Izmjena i dopuna Programa gradnje objekata i uređaja 
    komunalne infrastrukture za 2013 .g. 
    Izvjestitelj : Drago Magdić, pročelnik Upravnog odjela za proračun i komunalno gospodarstvo. 
4. Razmatranje prijedloga i usvajanje I Izmjena i dopuna Programa održavanja objekata i uređaja 
    komunalne infrastrukture  za 2013. g.  
    Izvjestitelj: Drago Magdić, pročelnik Upravnog odjela za proračun i komunalno gospodarstvo.  
5. Razmatranje prijedloga i usvajanje I Izmjena i dopuna Programa utroška sredstava ostvarenih od  
    prodaje i zakupa poljoprivrednog zemljišta u 2013 g. 
   Izvjestitelj: Drago Magdić, pročelnik Upravnog odjela za proračun i komunalno gospodarstvo. 
6 .Razmatranje prijedloga i usvajanje II. Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi 
    za 2013. g. 
    Izvjestiteljica Elvira Babić Marković, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti i 
    unutarnji nadzor. 
7. Razmatranje prijedloga i  usvajanje I Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi za 2013.  
    Izvjestiteljica: Elvira Babić Marković, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti i  
    unutarnji nadzor.  
8. Razmatranje prijedloga i usvajanje Proračuna  Grada Čazme za 2014. godinu. 
    Izvjestitelj: Drago Magdić, pročelnik Upravnog odjela za proračun i komunalno gospodarstvo. 
9. Razmatranje prijedloga i usvajanje Odluke o izvršenju Proračuna Grada Čazme za 2014 .g. 
    Izvjestitelj: Drago Magdić, pročelnik Upravnog odjela za proračun i komunalno gospodarstvo. 
10. Razmatranje prijedloga i usvajanje Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture 
     Grada Čazme za 2014 .g. 
      Izvjestitelj: Drago Magdić, pročelnik Upravnog odjela za proračun i komunalno gospodarstvo. 

11. Razmatranje prijedloga i usvajanje Programa održavanja objekata i uređaja komunalne 
 infrastrukture Grada Čazme za   2014. g. 

      Izvjestitelj: Drago Magdić, pročelnik upravnog odjela za proračun i komunalno gospodarstvo. 
12. Razmatranje prijedloga i usvajanje Programa utroška sredstava ostvarenih od prodaje i  zakupa  
      poljoprivrednog zemljišta u 2014. g. 
      Izvjestitelj: Drago Magdić, pročelnik Upravnog odjela za proračun i komunalno gospodarstvo. 
13. Razmatranje prijedloga i usvajanje Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2014. g. 
      Izvjestitelj: Drago Magdić, pročelnik Upravnog odjela za proračun i komunalno gospodarstvo. 
14. Razmatranje prijedloga i usvajanje Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi za 2014. g. 
      Izvjestiteljica: Elvira Babić Marković, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti i  
      unutarnji nadzor. 
15. Razmatranje prijedloga i usvajanje Programa javnih potreba u kulturi za 2014 .g. 
     Izvjestiteljica: Elvira Babić Marković, pročelnica  Upravnog odjela za društvene djelatnosti i 
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      unutarnji nadzor. 
16. Razmatranje prijedloga i usvajanje Programa javnih potreba u športu  za 2014. g. 
      Izvjestiteljica: Elvira Babić Marković, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti  
      unutarnji nadzor. 
17. Razmatranje prijedloga i usvajanje Zaključka o prihvaćanju Analize o stanju zaštite i spašavanja 
      na području Grada Čazme za 2013. g. 
     Izvjestiteljica: Elvira Babić Marković, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti i  
     unutarnji nadzor. 
18. Razmatranje prijedloga i usvajanje Zaključka o usvajanju Smjernica za organizaciju i razvoj 
      sustava zaštite i spašavanja na području Grada Čazme za 2014 .g. 
     Izvjestiteljica: Elvira Babić Marković, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti i 
     unutarnji nadzor.  
19. Razmatranje prijedloga i usvajanje  Odluke o načinu držanja i postupanja sa kućnim ljubimcima 
      te napuštenim i izgubljenim psima i mačkama  
     Izvjestitelj: Tomislav Pirak, komunalni redar. 
20. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o izradi IV. Izmjena i dopuna Prostornog  plana 
     uređenja Grada Čazme. 
     Izvjestitelj: Drago Magdić, pročelnik Upravnog odjela za proračun i komunalno gospodarstvo.  
21. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o izmjeni Odluke o ustroju i djelokrugu upravnih 
      tijela Grada Čazme. 
      Izvjestiteljica: Jadranka Paranos, pročelnica Stručne službe-tajništva. 
22. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o izmjeni i dopuni odluke o koeficijentima za  
      obračun plaće službenika i namještenika. 
      Izvjestiteljica: Jadranka Paranos, pročelnica Stručne službe-tajništva. 
23. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o imenovanju člana Povjerenstva za dodjelu zakupa 
      na poljoprivrednom zemljištu. 
      Izvjestitelj Dražen Dupor ,referent za poljoprivredno zemljište –poljoprivredni redar. 
 
                                                               Točka 1. 
 
      Aktualni sat (Informacije  upiti i prijedlozi ) 
      -Informacija o stanju Srednje škole Čazma. 
      Dinko Pirak, podnosi kraće izvješće o važnijim aktivnostima i događanjima u Gradu Čazma u 
periodu od zadnje sjednice vijeća .Gradonačelnik je pojedinačno obrazložio sva važnija događanja i 
aktivnosti na nivou grada kao i sve značajnije odluke koje je u svojoj nadležnosti kao gradonačelnik 
donio .Odluke za čije je donošenje nadležno gradsko vijeće proslijeđene su vijeću na razmatranje i 
usvajanje. 
 Nakon izvješća gradonačelnika vijećnici postavljaju pitanja slijedećim redom: 
 DANIJELA  ŠAJTAR  
-postavila bih pitanje ravnatelju srednje škole u svezi daljnjeg opstanka škole. Činjenica je da se vrlo 
mali broj djece upisuje u program gimnazije, stoga se dovodi u pitanje opstanak programa gimnazije 
u Srednjoj školi Čazma. 
 - postavlja i pitanje kada se planira izgradnja nogostupa za Bosiljevo, kako bi se osigurala sigurnost  
prometa na tom dijelu prometnice a samim tim i pješaka. 
  ANTUN MESAR  
-kao vijećnika zanima me do kud se došlo sa legalizacijom športskih objekata. 
-zanima me da li se sastao Odbor za gospodarstvo i poljoprivredu i ako se sastao kaje je zaključke 
donio. 
RUDOLF DUŽ 
-imam prijedlog da se sjednice vijeća sazivaju češće i sa manjim dnevnim redom jer mi kao vijećnici 
moramo materijale i proučiti da bi o istima na vijeću mogli sudjelovati u raspravi. 
BAČANI NEDELJKA 
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-zanima me u čijoj je nadležnosti održavanje županijskih cesta u zimskom periodu. 
VINKO RAVLI Ć 
-postavio bih pitanje u svezi zakonske nepravilnosti manifestacije Božićna bajka u pogledu 
fiskalizacije. 
-što je sa obnovom ceste Draganec –Siščani. 
BRANKO KUPSJAK 
-nogostup  od  Draganca do Čazme  napravljen je u velikom dijelu. Veliki dio radova napravljen je  i  
izveden. Nedavno sam vidio da su Hrvatske ceste dovezle određene strojeve i nedugo potom iste 
odvezle a radovi na nogostupu još nisu završeni .Zanima me da li netko o tome nešto zna, jer je 
ostalo još svega nekoliko metara nogostupa za napraviti i stoga ne vidim razloga zašto su Hrvatske 
ceste micale te strojeve. 
  IVANA ŽUGAJ 
-kao vijećnicu zanima me što je sa promjenom vlasništva nad osnovnom školom Čazma. 
  DARKO KAJFEŠ 
-zanima me koji su slijedeći koraci u svezi daljnjeg korištenja i statusa zgrade za branitelje. 
 
    DINKO  PIRAK-gradona čelnik odgovara na postavljena pitanja vijećnika. 
      -problematiku upisa učenika u Srednju školu u Čazmi razmotriti ćemo nakon što odgovorimo na 
ostala postavljena pitanja vijećnika jer je upravo zbog te problematike na sjednicu vijeća pozvan i 
ravnatelj a u materijalima ste dobili pismeni izvješće o istom, 
    -legalizaciju športskih objekata imamo u planu i isti će biti legalizirani sredstvima iz proračuna. 
Teniski tereni su u vlasništvu "Glumina" banke koja je u stečaju i u ovom momentu oko daljnjeg 
vlasništva tih terena ne možemo reći ništa konkretno no nastojati ćemo da ti tereni budu u vlasništvu 
grada i da služe građanima za rekreaciju, 
    -radno tijelo Gradskog vijeća Odbor za gospodarstvo, poljoprivredu i poduzetništvo se sastalo i 
konstituiralo ,razmatrali su problematiku gospodarstva na našem području . 
    -podržavam prijedlog vijećnika da dnevni red vijeća treba biti kraći kako bi vijećnici proučili 
materijale i kvalitetno na sjednici vijeća učestvovali u raspravama po pojedinoj točci dnevnog reda , 
no znamo da je kraj fiskalne godine i morali smo predložiti proračun i sve programe . 
    -ustroj zimske službe i nadležnosti održavanja tj. čišćenja cesta u zimskim uvjetima je specifičan. 
Tu se točno znaju nadležnosti u pogledu održavanja pojedinih cesta i svi  će subjekti  prema svojim 
nadležnostima obaviti svoj dio posla za koji je nadležan, ekipe su spremne kao i naše komunalno 
poduzeće. 
   -problema oko fiskalizacije  u svezi manifestacije "Božićna priča" nije trebalo ni biti jer su oni 
registrirani kao zadruga i onaj tko vodi papire i prije samog otvaranja trebao je poduzeti sve radnje 
kako kod samog otvaranja ne bi bilo problema sa fiskalizacijom, no taj problem su riješili i  
manifestacija se odvija prema ranije utvrđenom programu. 
   -prema našim saznanjima obnova ceste Siščani-Draganec nije ušla u  županijski program 
održavanja cesta mada ne znamo zašto. Ovo vijeće i vijećnici bez obzira na politička mišljenja 
moraju raditi u interesu građana .Ispred vijeća trebali bi uputiti poruku prema županiji  da i 
županijske ceste na našem području u izgradnji i održavanju trebaju imati isti tretman kao i ostale 
županijske ceste na području naše županije, 
   -izgradnja tj .spajanje nogostupa Čazma-Draganec je pri  samom kraju ,no nisam znao da su  ceste 
povukle strojeve sa gradilišta no to ćemo provjeriti,  
    -problematika prijenosa vlasništa nad Osnovnom školom Čazma sa županije na grad Čazmu još je 
aktualna jer ta problematika tj .točka nije uvrštena na dnevnom redu Županijske skupštine koja je 
sazvana u petak. Prema našim saznanjima župan je rekao da za isto treba mišljenje nadležnog 
ministarstva,  mada temeljem članka 94 .Zakona o osnovnom obrazovanju županija može dati 
suglasnost za prijenos vlasništva bez mišljenja ministarstva. Kao gradonačelnik uputio sam dopis 
svim klubovima u županijskoj skupštini u svezi navedene problematike ,jer mi nije jasno zašto je 
županija protiv prijenosa vlasništva. 
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   - osiguranje prostora za potrebe braniteljskih udruga prisutno je već 20. godina. Uspjeli smo se 
izboriti da se napravi stambena zgrada za rješavanje stambenih potreba branitelja. Dobili smo 
potporu u vidu izrade projektne dokumentacije za uređenje spomen sobe u zgradi bivše teritorijalne 
obrane. U navedenoj zgradi možemo planirati više sadržaja ,prostor za mlade ,udruge .Taj projekt ide 
dalje i rješavati ćemo ga u etapama i prema potrebama. 
  - cesta Bosiljevo-Dapci je državna cesta i sa Hrvatskim cestama imamo dobru suradnju ,no traže nas 
da za to sami napravimo projektnu dokumentaciju da bi povukli sredstva iz EU predviđena za 
financiranje projektne dokumentacije .Na taj način planirali smo napraviti i cestovni pravac 
Draganec-Vagovina. i krenuti ćemo u izradu projektne dokumentacije za ta dva pravca, u konačnici 
planiramo da ti pravci budu kao što je sad napravljena  cesta  od Graberja  do Ivanić- Grada. 
     Po isteku vremena za aktualni sat predsjednica vijeća otvorila je raspravu po Informaciji o stanju 
u Srednjoj školi Čazma. Grad ne može biti osnivač srednje škole ali svima je u interesu da   na 
našem  području imamo srednju školu kako bi se djeca sa našeg područja  školovala, stekli 
srednjoškolsko obrazovanje a posebno poslije završene gimnazije nastavili školovanje na većem 
stupnju obrazovanja ,što u ovoj ekonomskoj krizi za roditelje puno znači ako dijete u mjestu 
stanovanja može ići u srednju školu. Predsjednica vijeća pozvala je ravnatelja srednje škole da 
podnese usmenu informaciju  o stanju u Srednjoj školi Čazma.  
     ŽELJKO  KRALJ   -ravnatelj Srednje škole Čazma, zahvaljuje na ukazanom povjerenju. 
Program opće gimnazije je jedan od obrazovnih programa u Srednjoj školi Čazma sa najdužom 
tradicijom no  zadnjih godina broj učenika koji upisuje program opće gimnazije svake godine je sve 
manji i s obzirom na zakonske propise koji propisuju minimalni broj učenika u odjeljenju ,postoji 
bojazan da se taj program i ukine u Srednjoj školi Čazma, što bi imalo za posljedicu i opstanak 
srednje škole. Predlažemo  da se Grad Čazma uključi u rješavanje ovog problema na način da 
sufinancira nabavku udžbenika svim učenicima koji upišu program opće gimnazije u Čazmi. Svi 
predmeti u školi stručno su zastupljeni a među djelatnicima imamo profesora koji su i sastavljači 
pitanja za državnu maturu, imamo jako dobar prostor kao i dobru stručnu opremu koju stalno treba 
mijenjati jer tehnologija napreduje ,uveli smo E-dnevnik za što nam je trebala elektronička oprema. 
Treba sagledati mogućnost grada da kroz sufinanciranja udžbenika svim učenicima koji upišu 
program opće gimnazije, kako bi što više učenika upisalo i završilo taj program te opstala i sama 
srednja škola u Čazmi. Na uvođenje novih nastavnih programa nemamo mogućnosti jer je stav 
nadležnog ministarstva da nema novih programa i jedina je mogućnost da ako želimo novi program 
moramo ukinuti jedan od postojećih programa uz uvjet da za novi program moramo imati i stručni 
kadar. Naš prijedlog je da se na vijeću donese odluka o sufinanciranju udžbenika za program opće 
gimnazije  u Čazmi svim učenicima koji upišu program opće gimnazije u Čazmi. 
     Antun Mesar, imamo određenih saznanja da je županija stopirala projekat osiguranih sredstava u 
iznosu od 50.000,00 kuna namijenjenih  područnoj školi u Grabovnici. Zanima me da li je to iz 
razloga što je grad pokrenuo postupak prijenosa vlasništva na osnovnoj školi. 
     -upoznao bih vijeće da je na nivou županije konstituiran  Odbor za gospodarstvo ,član je Dean 
Božić i to trebamo iskoristiti . 
         Predsjednica vijeća zaključila je aktualni sat i predložila nastavak sjednice prema dnevnom 
redu. 
                                                               Točka 2. 
 
      Andrea Prugovečki  Klepac, ispred Odbora za financije i proračun upoznaje prisutne vijećnike da 
je Odbor za financije razmotrio i bez primjedbi podržao prijedlog II. Odluke o izmjenama i 
dopunama   Proračuna Grada Čazme za 2013. g. i predlaže vijeću da usvoji predloženu odluku. 
 
      Drago Magdić, podnosi kraće obrazloženje po II Odluci o izmjenama i dopunama   Proračuna 

Grada Čazme za 2013 .g. Ovaj rebalans je samo usklađivanje planiranih i ostvarenih prihoda proračuna 
za 2013.g. Sukladno ostvarenim prihodima ovim rebalansom napravljena je i preraspodjela sredstava po 
rashodnim stavkama proračuna.  Pročelnik je pojedinačno obrazložio prihodne i rashodne stavke 
proračuna koje su se mijenjale predloženim rebalansom. Određena sredstva morali  smo unaprijed 
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planirati da bismo se kao jedinica lokalne samouprave mogli pojaviti sa zahtjevom za sredstva iz EU 
fondova ili ministarstava. Iz sredstava IPARDA-a dobili smo sredstva u iznosu od dva miliona za 
poljske puteve,  ta sredstva dobiti ćemo tek u slijedećoj godini, mada smo  za iste potpisali i ugovor, no 
da bi ta sredstva mogli dobiti u 2013. godini morali smo osigurati svoj dio sredstava. Svoj dio sredstava 
morali smo osigurati  i za obnovu fasada za  kuće u vlasništvu fizičkih osoba i zgradu gdje je ranije bilo 
sjedište općina a u kojoj su sad županijski uredi za što smo sa Fondom za energetsku učinkovitost 
potpisali ugovor. Proračun je planski dokument i na početku svake godine planiraju se sredstva za 
određene kapitalne projekte a na kraju godine rebalansom se usklađuje prihodna i rashodna strana 
proračuna tj. sukladno članku 84 .Statuta Grada Čazme po postupku propisanom za donošenje 
proračuna, izmjenama i dopunama predlaže se uravnoteženje proračuna .  

     
     Jednoglasno sa 14 glasova "za" većinom glasova svih vijećnika usvojena je II. Odluka o 
izmjenama o dopunama   Proračuna Grada Čazme za 2013. godinu. Odluka je u privitku zapisnika i 
čini njegov sastavni dio. 
                                                                     Točka 3.  
 

  Drago Magdić, podnosi kraće obrazloženje po II Izmjenama i dopunama Programa gradnje 
objekata i uređaja  komunalne infrastrukture   za 2013 .godinu. Izmjene ovog Programa 
napravljene su sukladno usvojenim II izmjenama tj. rebalansu proračuna. U članku jedan dva i tri 
navedene su stavke programa koje se mijenjaju. Pročelnik je pojedinačno obrazložio predložene 
izmjene i dopune programa .  
     Po provedenom glasovanju jednoglasno sa 14 glasova "za" usvojene su II Izmjene i dopune 
Programa  gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2013 .godinu. Izmjene 
Programa u privitku su zapisnika i čine njegov sastavni dio. 
 
                                                                  Točka 4. 
 
 Drago Magdić, obrazlaže I izmjene i dopune Programa održavanja   komunalne infrastrukture za 
2013. godinu .Ovaj program po stavkama se znatno i povećao jer  se koristi i dio sredstva od 
prodaje i zakupa poljoprivrednog zemljišta. Najviše se povećala stavka za zimsko održavanje 
cesta jer se nikad ne zna koliko će sredstava trebati za tu namjenu.  
           Jednoglasno  sa 14 glasova "za" usvojene su I. Izmjene i dopune Programa održavanja 
komunalne infrastrukture za 2013. godine. Program je u privitku zapisnika i čini njegov sastavni 
dio.  
                                                                   Točka 5. 
 
   Drago Magdić ,podnosi kraće obrazloženje po I Izmjenama i dopunama Programa utroška 
sredstava ostvarenih od prodaje i zakupa poljoprivrednog zemljišta u 2013 .g. Na ovoj stavci 
prikupljeno je malo više sredstava nego što smo planirali i ovim izmjenama  programa  taj višak 
sredstava smo i rasporedili. Do povećanja sredstava došlo je iz razloga što su pojedini kupci kako 
fizičke osobe tako i pravne koje su poljoprivredno zemljište uzeli na otplatu iz nekih svojih 
osobnih razloga tu zemlju otplatili jednokratno.  
   Jednoglasno sa 14 glasova "za" usvojene su I Izmjene i dopune Programa utroška sredstava 
ostvarenih od prodaje i zakupa poljoprivrednog zemljišta u 2013. godini. Program je u privitku 
zapisnika i čini njegov sastavni dio.  
                                                                      Točka 6. 
 
 Elvira Babić Markovi ć, podnosi kraće uvodno obrazloženje po II. Izmjenama i dopunama 
Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi za 2013. godinu. Predložene izmjene Programa 
socijalne skrbi je usklađenje sa predloženim izmjenama proračuna. Po prijedlogu izmjena ukupna  
sredstva za socijalnu skrb u 2013. godini iznose 1.307.200,00 kuna. Pročelnica je pojedinačno 
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obrazložila izmjene programa po točkama a u samom programu je došlo do smanjenja određenih 
stavki programa jer grad sad sufinancira samo troškove prevoza  za studente. 
  Vijećnik Stjepan Gomerčić ,privremeno napustio rad sjednice  vijeća, prisutno 13. vijećnika. 
 
     Jednoglasno sa 13 glasova "za" usvojene su II Izmjene i dopune Programa javnih potreba u 
socijalnoj skrbi za 21013 .godinu. Program je u privitku zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
                                                                      Točka 7. 
  Elvira Babić Markovi ć, podnosi kraće obrazloženje po prijedlogu Odluke o I. Izmjena i 
dopuna Programa javnih potreba u kulturi za 2013. godinu. Predložene izmjene ovog Programa je 
usklađenje sa usvojenim rebalansom proračuna a ukupni iznos sredstava za javne potrebe u 
kulturi u 2013. godini iznosi 1. 629. 715, 00. kuna. Sredstva za ovaj program su povećana iz 
razloga što su se za uređenje knjižnice trebala osigurati i vlastita sredstva ,kako bi se mogla dobiti 
odobrena sredstva od Ministarstva kulture. Pročelnica je pojedinačno obrazložila  izmjene 
programa po točkama i korisnicima.  
   Jednoglasno sa 13 glasova "za" usvojena je Odluka o I. Izmjenama i dopune Programa javnih 
potreba u kulturi za 2013. godinu. Program je u privitku zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
                                                                   Točka 8. 
 
    Andrea Prugovečki Klepac obrazlaže  da je Odbor za financije razmotrio i podržao prijedlog 
Proračuna za 2014. godinu. Članovi  odbora smatraju da je proračun za 2014. godinu planiran 
realno  i dobro je da smo sredstva za određene investicije i programe planirali proračunom, kako 
bi se na nivou županije ili države preko ministarstava ili agencija mogli pojaviti sa zahtjevima za 
sredstva kao i za sredstva iz EU fondova. Odbor predlaže gradskom vijeću da usvoji predloženi 
Proračun Grada Čazme za 2014. godinu. 
    Drago Magdić, podnosi kraće obrazloženje po prijedlogu Proračuna Grada Čazme za 2014. 
godinu. Proračun je izrađen sukladno Zakonu o proračunu i prema uputama nadležnog 
ministarstva, uputa gradonačelnika i zahtjeva korisnika. Planirani prihodi  su u iznosu od 
30.250.000,00 kuna. Pročelnik je pojedinačno obrazložio prihodne  i rashodne stavke proračuna. 
Proračun je akt kojim jedinica lokalne samouprave planira i prikazuje svoje prihode i rashode u 
određenoj fiskalnoj godini i radi se za svaku godinu. Grad ima vrlo mala vlastita sredstva za 
izgradnju komunalne infrastrukture stoga smo preko određenih investicijskih programa planirali i 
sredstva u iznosu oko deset miliona kako bi preko određenih EU fondova mogli te investicije i 
realizirati. Rashodi su nešto manji od prihoda jer imamo određeni manjak od ranije koji se svake 
godine u određenom iznosu umanjuje. Sredstva proračuna se ne povećavaju ,ovim prijedlogom 
samo su ista raspoređena  s ciljem da se u komunalnoj infrastrukturi što više napravi i izgradi. 
Planirana je izgradnja reciklažnog dvorišta  ali tek nakon saniranja postojećeg deponija 
komunalnog otpada, te izgradnja toplovoda , kako bi  te projekte mogli prijaviti za sredstva iz 
fondova EU. U obrazloženju proračuna  pojedinačno su obrazložene  sve stavke proračuna. 
   Po provedenoj raspravi sa 13 glasova "za" većinom glasova svih vijećnika usvojen je Proračun 
Grada Čazme za 2014. godinu. Proračun je u privitku zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
                                                              Točka 9. 
 
    Andrea Prugovečki Klepac, izvještava vijećnike da je Odbor za financije razmotrio Odluku o 
izvršenju Proračuna Grada Čazme za 2014. godinu i po istoj nije bilo primjedbi te predlaže 
gradskom vijeću da istu razmotri i usvoji. 
   Drago Magdić, podnosi uvodno obrazloženje po prijedlogu Odluke o izvršenju Proračuna 
Grada Čazme za 2014. godinu. Odluka se donosi sukladno Zakonu o proračunu kako bi svi 
korisnici proračuna trošili sredstva sukladno planiranim sredstvima u proračunu. 
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     Po provedenom glasovanju  sa 13 glasova "za" većinom glasova svih vijećnika donijeta je 
Odluka o izvršenju Proračuna Grada Čazme za 2014. godinu .Odluka je u privitku zapisnika i čini 
njegov sastavni dio.  
 
 
                                                       Točka 10. 
 
      Drago Magdić, podnosi kraće obrazloženje po Programu gradnje objekata i uređaja 
komunalne infrastrukture Grada Čazme za 2014. godinu. Ovim Programom utvrđeni su prioriteti 
izgradnje sa predvidivim sredstvima i izvorima financiranja ,kao i procjena troškova izgradnje 
pojedinih objekata i uređaja komunalne infrastrukture. Pročelnik je pojedinačno obrazložio točke 
programa .U prihod po ovom programu ubrati će se dosta sredstava i od legalizacije ,a ukupno 
planirana sredstva su u iznosu od 10. miliona kuna. 
   Antun Mesar ,pod ovom točkom trebalo je predvidi i sanacija ili rušenje škole u Siščanima kao 
i uređenje okoliša oko škole a komunalno poduzeće nakon rušenja tog objekta može iskoristiti i 
staru ciglu. Tu su već bili određeni sadržaji djeci za igranje a iste su mještani samo održavali. 
Nadamo se da će nam lokalna zajednica dati podršku u svezi daljnjeg održavanja tih rekvizita oko 
zgrade škole u Siščanima. 
  Andrea Prugoveči Klepac, svjedoci smo zatvaranja područnih škola po selima no objekte i 
okoliš se mora održavati. 
   Drago Magdić, zgrada je u vlasništvu škole tj. županije ,zgrada će se vjerojatno srušiti ,no 
treba razmotriti i prijedlog vijećnika.  
   Rudolf Duž, imam prijedlog da se ponovno izvidi mogućnost spajanja nogostupa Čazma 
Draganec a predlažem i popravak nogostupa od kuće Crnčec do skretanja za Ribarsku ulicu , taj 
dio od 250 metara je u jako lošem stanju. 
-ponovno postavljam pitanje da se groblje u Grabovnici ogradi kako bi se znalo da se na tom 
mjestu nalazi groblje i da je tu netko pokopan.  
  Danijela Šajtar, kod obnavljanja nogostupa ne bi smjeli zaboraviti ni obnovu nogostupa u 
Grabovnici  jer na određenom dijelu nogostupa kroz naselje gotovo da se ni ne zna za nogostup. 
   Marijan Habijan čić, zanima me da li su ovim proračunom planirana sredstva za izgradnju 
mrtvačnice u Vrtlinskoj. 
   Dinko Pirak, 
-u svezi obnove nogostupa u ulici M. Novačića u pregovorima smo sa Hrvatskim cestama no u 
međuvremenu za potpuno preuređenje upala je Česmanska ulica , za potpunu rekonstrukciju ulice 
M. Novačića imamo obećanje Hrvatskih cesta, kada ćemo u kompletu urediti i nogostup. 
 
  -uređenje groblja financira se iz grobne naknade,  kao i ostala groblja urediti ćemo i groblje u 
Grabovnici. 
-sa nogostupom u Grabovnici imamo puno problema jer je kod izvođenja radova na kanalizaciji 
oštećen i nogostup ,  taj nogostup morati će se sanirati ali moramo biti svjesni da sve ovisi i od 
financijskih mogućnosti 
-oko izgradnje mrtvačnice u Vrtlinskoj moramo dobro razmisliti i napraviti financijsku 
konstrukciju s obzirom da to groblje koriste i stanovnici sela koja ulaze u sastav drugih županija 
tj. drugih jedinica lokalne samouprave. Tu postoje određeni imovinsko-pravni problemi a treba 
ishoditi i građevinsku dozvolu, no mislim da će se u drugoj polovici slijedeće godine krenuti sa 
izgradnjom. 
   Prema svim saznanjima nitko ne predviđa dobru financijsku godinu tako da ćemo i mi 
vjerojatno za šest mjeseci morati predložiti rebalans proračuna. Krajem godine uspjeli smo dobiti 
novac za sanaciju ceste u Grabovnici. Zahtjeve vijećnika nastojati ćemo realizirati . 
   Stjepan Gomerčić, vratio se na sjednicu vijeća, prisutno 14 vijećnika. 
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   Po provedenom glasovanju jednoglasno sa 14 glasova "za" usvojen je Program gradnje objekata 
i uređaja komunalne infrastrukture Grada Čazme za 2014. godinu. Program je u privitku 
zapisnika i čini njegov sastavni dio.  
                                                       Točka 11. 
 
   Drago Magdić, obrazlaže prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture  u 2014. 
godini. Program je predložen sukladno planiranim sredstvima u proračunu, u programu je točno 
naveden utrošak sredstava po namjenama a ukupno planirana sredstva po ovom programu su 
2.500.000,00 kuna. Pročelnik je pojedinačno obrazložio plan utroška sredstava po namjenama. 
  
     Po provedenom  glasovanju sa 14 glasova "za" usvojen je Program održavanja komunalne 
infrastrukture Grada Čazme za 2014. godinu. Program je u privitku zapisnika i čini njegov 
sastavni dio.   
                                                            Točka 12.  
 
    Drago Magdić, podnosi kraće obrazloženje po Programu utroška sredstava ostvarenih od 
prodaje i zakupa poljoprivrednog zemljišta u 2014. godini .Programom se utvrđuje  raspored 
utroška sredstava ostvarenih od zakupa, zakupa za ribnjake, prodaje izravnom pogodbom i 
davanja na korištenje bez javnog poziva poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu RH. Ukupno 
planirana sredstva po ovo programu su u iznosu od 900.000,00 kuna. 
 Rudolf Duž, molio bih pročelnika da nas upozna sa podacima koliko je ukupno bilo zemlje 
od PIK-a i koliko je prodano a koliko je u zakupu. Taj podatak nam možete i naknadno dostaviti. 
 
   Dražen Dupor, referent za poljoprivredno zemljište upoznaje vijećnike da je ukupno PIK-ove 
zemlje u površini od 3.443 hektara. Prodano je 800 hektara, po važećim ugovorima u zakupu je 
oko 1.800 hektara plus 300 hektara ribnjaka. Oko 100 hektara je još zapuštenog zemljišta pod 
šikarama.   
     Po provedenom glasovanju sa 14 glasova "za" usvojen je Program utroška sredstava 
ostvarenih od prodaje  i zakupa poljoprivrednog zemljišta za 2014 .godinu. Program je u privitku 
zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
                                                            
                                                           Točka 13. 
 
     Drago Magdić, obrazlaže Program utroška sredstava šumskog doprinosa za 2014. godinu. 
Program se donosi sukladno Zakonu o šumama, u proračunu su predviđena sredstva od šumskog 
doprinosa u iznosu od 400.000,00 kuna., a ista se kroz  Program gradnje objekata i uređaja 
komunalne infrastrukture za 2014. godinu planiraju utrošiti za sufinanciranje izgradnje 
nerazvrstanih cesta i sufinanciranje izgradnje komunalnih vodnih građevina . 
 
       Jednoglasno sa 14 glasova "za" usvojen je Program utroška sredstava šumskog doprinosa za 
2014. godinu. Program je u privitku zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
                                                            Točka 14. 
 
   Elvira Babić Markovi ć, obrazlaže Program javnih potreba u socijalnoj skrbi za 2014. godinu 
Ukupan iznos sredstava planiran proračunom namijenjen podmirenju javnih potreba u socijalnoj 
skrbi za 2014. godinu iznosi 1.332.500,00 kuna. Planirana sredstva utrošiti će se po namjenama 
kako je prikazano člankom dva programa. Po ovom programu novo je to što se osiguravaju 
sredstva za sufinanciranja troškova kupnje uđžbenika za učenike opće gimnazije u Srednjoj školi 
Čazma. Kriteriji pomoći ,potrebna dokumentacija i rokovi za podnošenje zahtjeva utvrditi će se 
posebnom Odlukom koju donosi gradonačelnik.   
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   Jednoglasno sa 14 glasova "za " usvojen je Program javnih potreba u socijalnoj skrbi za 2014. 
godinu. Program je u privitku zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
                                                            Točka 15.  
 
     Elvira Babić Markovi ć, obrazlaže Program javnih potreba u kulturi na području Grada 
Čazme u 2014. godini. Programom se utvrđuju kulturne djelatnosti i poslovi od interesa za Grad 
Čazmu i županiju,  ukupna proračunska sredstva kao i raspored sredstava za realizaciju kulturnih 
programa ustanova i udruga koje će se provoditi programom u kulturi. Pročelnica je obrazložila 
stavke programa pojedinačno. Ukupno planirana sredstva po ovom programu iznose 1.548.000,00 
kuna. 

  Jednoglasno sa 14 glasova "za" usvojen je Program javnih potreba u kulturi na području  
Grada Čazme u 2014. godinu. Program je u privitku zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

                                                        Točka 16. 
 
Elvira Babi ć Markovi ć, obrazlaže Program javnih potreba u športu na području  Grada 

Čazme za 2014. godinu. Programom su planirana sredstva kojima će se podmirivati javne potrebe u 
športu i način financiranja športskih udruga i manifestacija od interesa za grad. Ukupno planirana 
sredstva po ovom programu za 2014. planirana su u iznosu od 400.000,00 kuna. Raspodjela sredstava 
je ista kao i za prošlu .godinu .Novo u ovom programu su planirana sredstva u iznosu od 20.000,00 
kuna  za nagrađivanje posebnih uspjeha u sportu.  

Darko Kajfeš, predviđeni iznos od 380.000,00 kuna je malo za potrebe športa za cijelu 
godinu. Predlažem da se sa konta 329 ostali nespomenuti rashodi poslovanja  iznos od 100.000,00 
kuna preusmjeri za potrebe športa. 

Nevio Birt, predviđena sredstva za sport su mala i zato svi skupa moramo razmisliti kako taj 
iznos sredstava povećati. Zanima me da li postoji  zakonska obaveza jedinica lokalne samouprave  da 
se  od ukupnog iznosa sredstava proračuna za potrebe sporta mora izdvojiti 5 %. 

Antun Mesar, mislim da naša športska zajednica ima krive kriterije raspodjele sredstava koja 
se proračunom osiguravaju za sport. Imamo preko 14 udruga u domeni sporta i  svako gleda svoje 
interese i zato moramo uputiti kritike onima koji sudjeluju u raspodjeli tih sredstava. 

Nevio Birt, kriteriji su donijeti prošle godine, jako je teško odrediti kriterije da bi sa 
raspodjelom svi sportski klubovi bili zadovoljni jer su potrebe klubova uvijek veće i jedino rješenje je 
povećanje sredstava za potrebe sporta. 

Branko Kupsjak, kriteriji raspodjele sredstava za potrebe sporta dugo su razrađivani i mislim 
da su dobri a usvojeni su u prošloj godini. Intencija je da su kriteriji tj. raspodjela sredstava u korist  
klubovi koji rade sa djecom i zato su ti klubovi dobili nešto više sredstava. 

Andrea Prugovečki Klepac, novaca za šport i kulturu nema nikad dovoljno no moramo se 
potruditi da sredstva koja imamo i sa kojima raspolažemo  pravilno rasporedimo. 

Dinko Pirak, sredstva za potrebe športa ranijih godina bila su znatno manja. Imamo puno 
športskih klubova a zanemarujemo da naši sportaši idu na pojedinačna evropska takmičenja i postižu 
dobre rezultate a ne koriste novac koji se osigurava proračunom. U budućnosti sve športske objekte 
želimo objediniti i sa jednoga mjesta želimo upravljati tim objektima. Na iznos sredstava koji smo 
ovim proračunom osigurali za potrebe športa treba dodati još 150.000,00 kuna koje će grad izdvojiti 
za legalizaciju sportskih objekata u vlasništvu grada a na samo održavanje svih sportskih objekata 
godišnje se troši i do 200.000,00 kuna.  Raspodjelu sredstava po ovim kriterijima predložila je 
Športska zajednica koju čine predstavnici klubova tako da ništa nije nametnuto. Moramo znati da 
nogometni klubovi gotovo sav novac potroše na plaćanje sudaca i delegata ,tako da im jako malo 
sredstava ostaje za ostale potrebe. Nama prioritet treba  biti uključenje što više djece u bavljenje 
športom. Po prijedlogu vijećnika da se iznos od 100.000.00 kuna sa pozicije  329 preusmjeri za 
potrebe sporta, kao predlagač proračuna ne bih podržao taj prijedlog, jer je točno određeno što se 
financira i za koje namjene su proračunom osigurana sredstva po toj poziciji proračuna. 
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Drago Magdić, grad kao jedinica lokalne samouprave nema zakonsku obavezu da za potrebe 
sporta izdvaja 5% sredstava od planiranih prihoda proračuna. Tu obavezu grad ima samo za 
financiranje vatrogastva i to 4% od izvornih sredstava proračuna koja iznose oko sedam miliona 
kuna. 

Antun Mesar, dok sam ja bio v. d. u nogometnom klubu Draganec klub je od sredstava 
proračuna dobivao oko 27.000,00 kuna a prijedlogom po ovom programu dobiva oko 19.000,00 
kuna. Znamo da su sportski klubovi neprofitne organizacije i ne mogu imati promet veći od 
80.000,00 kuna, stoga predlažem da nadležne institucije provjere poslovanje pojedinih sportskih 
klubova čije poslovanje prelazi iznos od 80.000,00 kuna. Obrazloženjem gradonačelnika vješto je 
izbjegnut prijedlog vijećnika da se sa pozicije 329 proračuna, sredstva u iznosu od 100.000,00 kuna 
preusmjere za potrebe sporta .U proračunu će se dosta sredstava uprihodovati s osnova legalizacije 
stoga predlažem da se dio tih sredstava preusmjeri za potrebe sporta. 

 
Andrea Prugovečki Klepac, svi ovi prijedlozi vezani su uz osiguranje sredstava u proračunu 

i iste je trebalo predložiti  gradskom vijeću prije donošenja proračuna. 
Darko Kajfeš, ako se moj prijedlog da se sa pozicije 329 preusmjeri predloženi iznos 

sredstava za potrebe sporta ne može realizirati onda odustajem od prijedloga. 
 
Po provedenoj raspravi  sa 13 glasova "za" i jednim glasom" suzdržanim" usvojen je Program 

javnih potreba u športu na području Grada Čazme za 2014 .godinu. Program je u privitku zapisnika i 
čini njegov sastavni dio. 

                                                          Točka 17. 
 
Elvira Babi ć Markovi ć, obrazlaže da se Zaključkom o prihvaćanju Analize o stanju sustava 

zaštite i spašavanja na području Grada Čazme za 2013. godinu ,utvrđuje  spremnost svih operativnih 
snaga zaštite i spašavanja .Pročelnica je pojedinačno obrazložila aktivnosti svih subjekata koji po 
Zakonu o zaštiti i spašavanja imaju obaveza i zaduženja u funkcioniranju sustava zaštite i spašavanja. 

 
Stjepan Gomerčić, privremeno napustio rad sjednice vijeća, prisutno 13 vijećnika. 
Po provedenom glasovanju   sa 13. glasova "za" usvojen je Zaključak o prihvaćanju   Analize 

o stanju zaštite i spašavanja na području Grada Čazme za 2013 .godinu. Zaključak je u privitku 
zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

                                                         Točka 18. 
 
Elvira Babi ć Markovi ć, obrazlaže Zaključak o  usvajanju Smjernica za organizaciju i razvoj 

sustava zaštite i spašavanja na području Grada Čazme za 2014. godinu. Smjernice se odnose na 
razvoj i  organizaciju sustava za zaštitu i spašavanje u koji spadaju civilna zaštita ,vatrogasna 
zajednica, javna vatrogasna postrojba,  udruge građana od značaja za zaštitu i spašavanje kao i službe 
i pravne osobe koje se zaštitom i spašavanjem bave u okviru redovne djelatnosti. 

Jednoglasno sa 13 glasova "za" usvojen je Zaključak o usvajanju Smjernica za organizaciju i 
razvoj sustava zaštite i spašavanja na području Grada Čazme za 2014. Zaključak je u privitku 
zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 Stjepan Gomerčić vratio se na sjednicu vijeća, prisutno 14 vijećnika. 
                                                           Točka 19. 
 
  Tomislav Pirak, podnosi uvodno obrazloženje po Odluci o načinu držanja i postupanja  sa 

kućnim ljubimcima  te napuštenim i izgubljenim psima i mačkama.  Odluka je samo usklađenje 
problematike sa novim Zakonom o zaštiti životinja. U tekstu odluke došlo je do pogreške u prijepisu i 
predlažem da se u konačnom tekstu odluke u članku 13 stavku jedan riječi "članku 5" zamijene 
riječima "članku 6". 
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Rudolf Duž,u naselju Čazma često se mogu vidjeti i čopori pasa lutalica i ne znam koje se 
mjere mogu poduzeti protiv vlasnika za nesavjesno ponašanje prema svojim kućnim ljubimcima i 
koje su službe nadležne da se ti psi uhvate ili negdje smjeste . 

Tomislav Pirak, za lovljenje i eventualni smještaj pasa lutalica Grad Čazma ima potpisan 
ugovor sa Veterinarskom stanicom u Kutini. Praksa je da mi nakon svake dojave da su se negdje 
pojavili psi lutalice  zovemo Veterinarsku stanicu u Kutini, izlazimo na teren i to saniramo. 

Dinko Pirak, nije problem ako netko ima i više kućnih ljubimaca ako se o istima brine. Ima 
puno građana koji imaju kućne ljubimce a o istima ne vode brigu i tada životinje lutaju i rade štetu. 
Zbrinjavanje samo jednog psa lutalice košta oko 1.000,00 kuna i to netko mora platiti .U ovoj godini 
do sada smo za tu namjenu potrošili oko 30. 000, 00 kuna. Te novce bilo bi bolje usmjeriti u razvoj 
nekog sporta. Odlukom bi možda trebalo propisati koliko pasa najviše može držati jedno 
domaćinstvo. 

Po provedenoj raspravi jednoglasno sa 14 glasova "za" donijeta je Odluka o načinu držanja i 
postupanja sa kućnim ljubimcima te napuštenim i izgubljenim psima i mačkama uz prijedlog da se u 
članku 13 stavku jedan riječi "članku 5 " mijenjaju u riječi" članku 6".Odluka je u privitku zapisnika i 
čini njegov sastavni dio. 

                                              Točka 20. 
 
Drago Magdić, podnosi kraće uvodno obrazloženje po Odluci o izradi IV. izmjena i dopuna 

Prostornog plana uređenja Grada Čazme. Novi Zakon o izgradnji je dosta rigorozan  i zato smo se 
odlučili na izmjene i dopune ove odluke kojom u članku 4 predlažemo dopune za planiranje dodatnih 
lokacija građevina za gospodarenje otpadom.,točkom dva usklađenje granica građevinskog područja 
zone gospodarske namjene "Jug-Široke livade" s stanjem katastarskih čestica po novoj geodetskoj 
izmjeri, točkom tri povećanje broja uvjetnih grla unutar građevinskog područja naselja i širenje 
građevinskog područja naselja zbog formiranja parcela za potrebe obiteljskih gospodarstava, točkom 
četiri utvrđivanje/ispravak građevinskih područja naselja izgrađenih zgrada kao i naselja izvan grada, 
a predlažemo i dopunu članka 4 sa točkom pet i to planiranje punionica vode van granica 
građevinskog područja na površini od 3 hektara. 

Andrea Prugovečki  Klepac, prijedlog je da se članak četiri dopuni sa točkom 5 kojom su u 
ovom planskom dokumentu planira gradnja punionica vode. 

Rudolf Duž, u članku 4. proizlazi da se radi samo o naselju Čazma, a člankom 4 da se 
izmjene odnose na sva naselja,  smatram da se to mora primijeniti i na sva ostala naselja. Nema 
smisla da jedno kućanstvo može imati više kućnih ljubimaca a ne može hraniti svinju za svoje 
potrebe što se posebno odnosi na ulicu Sv. Andrije koja je dosta udaljena od centra naselja Čazme. 

Drago Magdić, izmjene ove odluke odnose se na sva naselja na području grada Čazme što je 
posebno regulirano točkom tri članka četiri kojom se planira širenje građevinskog područja naselja 
zbog formiranja parcela za potrebe obiteljskih gospodarstava u svrhu povećanja broja uvjetnih grla 
stoke. 

 Po provedenoj raspravi jednoglasno sa 14 glasova "za" donijeta je Odluka o izradi IV 
Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Grada Čazme uz dopunu  članka četiri sa točkom pet 
koja glasi: 

"5. Izgradnja punionica vode" 
 Odluka je u privitku zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
                                                       Točka 21. 
 
Jadranka Paranos, podnosi kraće obrazloženje po prijedlogu Odluke o ustrojstvu i 

djelokrugu upravnih tijela Grada Čazme. U važećoj Odluci o ustroju i djelokrugu upravnih tijela 
Grada Čazme  usvojenoj 2009 godine u članku 4 stavka jedan mijenja se alineja 2 i naziv upravnog 
tijela "Upravni odjel za proračun i komunalno gospodarstvo" mijenja se u naziv i glasi" Upravni odjel 
za proračun ,komunalno gospodarstvo, gospodarstvo, zaštitu okoliša i ekologiju. Člankom dva 
regulirani su poslovi i zadaci koje u okviru zakonskih ovlasti  navedeni odjel obavlja. 
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Stjepan Gomerčić, podržavam ovaj prijedlog jer do sada u  nazivu ovog odjela nigdje nije 

bilo navedeno da je taj odjel nadležan i za gospodarstvo. Stoga predlažem da se u ovaj odjel   iza 
riječi prati gospodarstvo dodaju   riječi "razvoj gospodarstva." 

 
Po provedenoj raspravi jednoglasno sa 14 glasova "za" donijeta je Odluka o izmjeni Odluke o 

ustrojstvu i djelokrugu upravnih tijela Grada Čazme uz prijedlog dopune članka 1 točke 2 iza riječi 
gospodarstvo dodaju riječi" razvoj gospodarstva" .Odluka je u privitku zapisnika i čini njegov 
sastavni dio. 

                                                        Točka 22. 
 
Jadranka Paranos, podnosi kraće obrazloženje po Odluci o izmjeni i dopuni odluke o 

koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika..Sukladno usvojenoj odluci po prethodnoj 
točci tj. Odluci o  ustrojstvu i djelokrugu upravnih tijela Grada Čazme potrebno je uskladiti i Odluku 
o izmjeni i dopuni Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika tako da se u 
članku dva pod rednim brojem 1 .i 10. nazivi radnih mjesta mijenjaju i glase: 

 
1. Radno mjesto Pročelnik upravnog odjela za proračun i komunalno gospodarstvo mijenja se 

i glasi: 
"Pročelnik upravnog odjela za proračun ,komunalno gospodarstvo ,gospodarstvo ,zaštitu 

okoliša i ekologiju"  
-10 .Naziv radnog mjesta referent za financije, računovodstvo i proračun mijenja se u naziv: 
     "Stručni računovodstveni i informatički referent" 
  Jednoglasno sa 14 glasova "za" jednoglasno usvojena je Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o 

koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika. Odluka je u privitku zapisnika i čini 
njegov sastavni dio. 

 
                                                      Točka  23. 
 
 Dražen Dupor, podnosi kraće uvodno obrazloženje po prijedlogu odluke o imenovanju člana 

povjerenstva za dodjelu zakupa na poljoprivrednom zemljištu RH i zakupa za ribnjake na području 
Grada Čazme. Za člana navedenog povjerenstva predlaže se Nikolina Perčec, vijećnica Gradskog 
vijeća ,diplomirani agronom. 

 
Jednoglasno sa 14. glasova "za" donijeta je Odluka o imenovanju člana Povjerenstva za 

dodjelu zakupa na poljoprivrednom zemljištu RH i zakupa za ribnjake na području Grada Čazme. 
Odluka je u privitku zapisnika i čini njegov sastavni dio.  

 
 Gradonačelnik Dinko Pirak zahvalio se svim vijećnicima na suradnji i čestitao predstojeće 

blagdane. 
 Predsjednica vijeća čestitala je blagdane, zahvalila se na suradnji i zaključila rad 4. sjednice 

Gradskog vijeća u 12,30 sati. 
 
 
 
 
  ZAPISNIČAR:  
                                                                      PREDSJEDNICA GRADSKOG    VIJEĆA 

       Barka Horvatić, up. prav.                                                  GRADA  ČAZME                
                                                                                               Andrea  Prugovečki  Klepac, prof.  
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